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From: 5.1.2e )

Sent: Tue 10/20/2020 4:51:01 PM

Subject: RE: Kamerbrief MCC/MR

Received: Tue 10/20/2020 4:51:01 PM

voEE

Excuses, ik had een mail in concept staan maar nog niet op verzenden gedrukt. Nota is onderweg via Marjolein, zie je mail vast

voor de kopie!

To: 51.20 EER @rminvws ni,IEEEEEE mins nl]

Met vriendelijke groet,

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag
Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag

M +316

minvws.nl

van:[NEEDEEE@ minvws.ni>
Verzonden: dinsdag 20 oktober 2020 18:02

Aan:IEEEBEE@ minvws.nt-;NEESER)BENET@ minvws.ni>
Onderwerp: RE: Kamerbrief MCC/MR

Hebben jullie een update voor mij hierover? Gaat er vandaag al iets richting MMZS? Hoor heel graag!

ver:IEEE IEE e insn>Verzonden: dinsdag 20 oktober 2020 10:24

nan:EEN) SEH rns i>

Onderwerp: FW: Kamerbrief MCC/MR

Onderstaand. Dat zou mijn advies zijn.
Ik zal zorgen dat via nota via DGV loopt

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

von:CEES) IEEE viv i>

Datum: dinsdag 20 okt. 2020 9:33 AM

Aan: 5.1.2e @minvws.nl=,

Kopie: ik minvws.nl>,

Onderwerp: RE: KamerbriefMCC/MR

Zeer eens. Dit gaan we ambtelijk niet helemaal redden, vrees ik, dus zal Tamara moeten acteren [JERRik bel straks nog
even of ik er nog telefoontje over heen moet doen is

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van: INERECNERED0 invws nl>Datum: dinsdag 20 okt. 2020 8:17 AM
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) @minvws.nl>

) Qwinvws.ot>.IKE)SE0 wiv >.IE
Onderwerp: RE: KamerbriefMCC/MR

Allen

Heb er naar gekeken en vind het echt te mager.

Ik begrijp dat de IRF een balans zoekt. Maar we schetsen al het reele beeld.

Je kunt niet het vorige tijdvak een-op-een gelijk stellen, en dus op gelijke wijze compenseren. Daarvoor zijn de omstandigheden
echt teveel veranderd. Ik vind dat we dat veel duidelijker in de brief moeten laten doorklinken.

In het kort gaat het hierom:

- Door het verbieden wedstrijden/competities raak je de kern van het verdienmodel van zowel sportbonden als

sportverenigingen
- Daarom worden mensen lid en betalen ze contributie. Dat is het anderscheidend vermogen tav anderen sport aanbieders,

dat raken ze nu kwijt. En is uniek voor het verenigingsleven. Wat we in Nederland graag in stand willen houden.
- Ook sportbonden (eigenaren van de competitie regelementen) worden nu dus geraakt. Want verenigingen die geen

competities mogen organiseren zullen ook geen afdracht doen azn de sportbonden. Dat is dus nieuw tov de vorige golf.
Deze bonden zijn daarom tot nu toe in geen enkele regeling nog gecompenseerd

- In achterliggende maanden (april-aug:zomer) lagen veel competities sowieso stil en werd de sport er dus in praktijk niet

doorgeraakt. Dat is nu wel het geval. Alle sporten zijn in september weer gestart
- In de zomermaanden kon veel buiten plaats vinden. In de komende herfst/winterperiode is die ruimte er niet; we zijn

weer op binnen aangewezen. Binnensporten konden dus buiten creatieve manieren vinden (turnen) dat gaat nu ook niet

meer.

- Qok blijven de sportkantines dicht: een anderen belangrijke inkomsten bron van clubs. Mn in de amateurvoetbal en

hockey, waar het veelal in eigenbeheer is.
- Alles bij elkaar opgeteld:

» Beperking in trainingsaanbod (1,5m en groepjes van 4)
» vorige golf al geen/beperkt publiek en sportkantines alleen afgifte punten; nu alles dicht en geen publiek
» nu geen wedstrijden en competities
Maakt dat de rek eruit is in de sport. Vet is echt van de botten, en de sector staat onder druk omdat de instrumenten

vanwestrijden en trainingen nu ook niet meer ingezet kunnen worden

Zonder fatsoenlijk steunpakket sla je echt het draagvlak onder je maatregelen vandaan. Tot nu toe heeft de sport het zelf zo

goed en zo kwaad opgelost. Maar de rek is er echt uit.

Zonder een fatsoenlijk overleg met de sportsector kan je niet een bief sturen over het steunpakket. Zeker niet na de brief van

NOCNSF afgelopen week en het antwoord van de minister dat ze in overleg gaat.
Ik zou deze huidige brief op zn minst met hen willen afstemmen.

Wat ik bovendien mis is de belangrijk rol die de sport heeft om Nederland gezond, fit en weerbaar te houden voor de

samenleving. Juist in deze corona tijd. Dat was ook de reden dat we de sport eerder steunden. Het belang om de unieke

infrastructuur overeind te houden.

Zie mij bijlage :wat mij betreft zou dat de laatste versie zou moeten zijn.

Altijd te bellen [EKER Maar eerlijk gezegd denk ik dat dit advies moet zijn aan Tamara.

vr:INCE)SEENo inv
Verzonden: maandag 19 oktober 2020 22:08

@minfin.nl>

Onderwerp: Kamerbrief MCC/MR

Ha,

Bijgaand een nieuw voorstel voor de kamerbrief — onderdeel sport
- zoals afgestemd met DirSport. We hebben het eerlijke

verhaal opgeschreven. Waarbij de kemn is dat met het verbieden van de competitie, de sportsector extra hard wordt geraakt in

tegenstelling tot de vorige periode. Hier wordt de sport in de kern geraakt omdat zij geen wedstrijden/competities meer mogen

organiseren van het kabinet. Daarmee onderscheiden zij zich van de reguliere sportaanbieders — die geen competities

aanbieden/organiseren (Lees: bv sportscholen). Dat was in de vorige situatie niet het geval dat maakt deze situatie uniek. Dit

feit is in geen eerder stadium gecompenseerd, maar is wel de realiteit waar we nu mee te maken hebben. Daarbovenop komt

nog het feit dat de kantines gesloten zijn en publiek niet bij wedstrijd aanwezig mag zijn. Het vet is inmiddels van de botten bij
de verenigingen.

Met het Mullier onderzoek gaan we kijken of en hoe we de sportsector gaan compenseren. In dit traject trekken we dan ook
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graag samen met jullie op.

Tot slot is daarom het doortrekken van de huidige TASO/TVS regeling niet afdoende. Met competitie voeg je een nieuw element

toe en de schade wordt nu veroorzaakt door niet mogen organiseren van competities en het dicht blijven van de kantines. Die

tikken nu zwaarder aan.

Hopelijk is bovenstaande voldoende om jullie mee te krijgen in ons verhaal.

Met vriendelijke groet,


